
Sestanek upravnega odbora KD Rog  dne 22.2.2023 

 
Začetek sestanka 22.2.2023 9:15 
 
Vabljeni: predsednik Andrej Hauptman, Aleks Štakul, Maja Oven, Boštjan Jenko, 
Gorazd Penko, Mirko Pogačar, Tomaž Grm, Miro Miškulin. 
 
Prisotni na UO: Andrej Hauptman, Maja Oven, Gorazd Penko, Mirko Pogačar – prišel 
ob 9:50, Miro Miškulin, Aleks Štakul. 
Boštjan Jenko se je zaradi neodložljivih obveznosti opravičil, Tomaž Grm pa zaradi 
službeni obveznosti.  
 
Predlagan dnevi red: 

1. Pregled zadnjega zapisnika UO 
2. Poročila vseh selekcij KD Rog za l.2022 
3. Programi, cilji ter finančni viri vseh selekcij za 2023 
4. Spletna stran Maraton Franja in KD Rog 
5. Razno 

• Poligon Stožice 
• Skladišče MF 
• Sončna elektrarna 
• Bloudkova in Rožančeva priznanja 
• Parkirišče za klubom 

ad1) 
pregled zadnjega zapisnika UO u dne 11.5.2022 je bil soglasno sprejet, en sklep ni bil 
izveden: Boštjan Jenko in Tomaž Grm sta obljubila seznam potencialnih sponzorjev in 
ključnih oseb na katere naj bi se obrnil predsednik Andrej Hauptman.  
 
SKLEP ŠT.1: 
Zapisnik sestanke UO z dne 11.5.2022 je soglasno sprejet z pripombo da 
Boštjan Jenko in Tomaž grm posredujeta predsedniku seznam potencialnih 
sponzorjev Maratona Franja in kluba. 
 
Ad2) 

Poročila vseh selekcij KD Rog za l.2022 
Podana so bila vsa delovana poročila vseh selekcij in so del rega zapisnika. Delo je 
potekalo po načrtu, tudi uspehi so vb okvirjih pričakovanj.  
SKLEP ŠT.2: 
Vsa delovna poročila posameznih tekmovalnih ekip so soglasno sprejeta.  
 
Ad3) 

Programi, cilji ter finančni viri vseh selekcij za 2023 
 
Podani so vsi programi, cilji in finančni viri posameznih selekcij gorazd in 
Maja opozorita da je nedopustno da ves dobiček Maratona Franja dobi 



moška članske ekipe LGS zato predlagata da se le-ta deli v razmerju 60% 
LGS in 40% BTC City Lj Scott, predlog je po kratki razpravi soglasno 
sprejet. Penko še poudari da naj za budget Maratona Franja naredi še kdo 
drug iz UO in ostalčih v klubu. 
Maja pove za stanje na Triglavu, kjre bi radi več prostora za delovanje na 
soboto v okviru Družinskega maratona, na to temo se je že sestala s 
Triglavom in se bo še enkrat skupaj z Gorazdom in urško Pintar. 
 
SKLEP ŠT.3: 
Vsi programi in finančne konstrukcije so sprejete, dobiček Maratona Franja 
se deli: 60% LGS, 40% BTC City Ljubljna Scott. 
 
Ad4) 

Spletna stran Maraton Franja in KD Rog 
Miškulin v uvodu razloži kako je prišlo do tega, da smo imeli samo dober mesec časa 
za postavitev novih strani Maratona Franja in KD Rog na tehnologiji wordpress. 
Pomanjkljivosti se sproti odpravljajo. Gorazd s stranjo MF ni zadovoljen in kot direktor 
Maratona pove da bo letos po sili razmer ta stran še delovala, v l.2024 pa se bo on 
osebno potrudil in izbral najboljšega izvajalca. Maja pove da v BTC-ju niso zadovoljni 
s spletno stranjo Franje in da mora spletna stran predstavljati izključno Maraton Franja 
in ne nekaterih selekcij kluba. Maja je bolj zadovoljna z klubsko stranjo, so pa tudi tam 
pomanjkljivosti ker manjka nekaj slik tekmovalk, Miro razloži da mora vsaka ekipa 
poskrbeti za ustrezne materiale. Aleks je mnenja da mora biti stran v celoti urejena, 
da so deli strani prazni – manjkajo slike tekmovalk, kar je nedopustno. Prav tako so 
Aleks, Maja in Gorazd mnenja da bi morali poleg Pibernikove predstavitve narediti tudi 
predstavitev ostalih ekip, Miro razloži da ima vsaka ekipa možnost in tudi dolžnost da 
pripravi materiale za novičke in da je to težko delat za vse ekipe naenkrat.  
SKLEP ŠT.4: 
Spletni strani sta kljub vsem pomanjkljivostim sprejeti, Gorazd Penko bo v 
letu 2024 pripravil nov predlog strani, ki bo na najvišjem možnem nivoju. 
Za novo spletno stran bomo oddali povabilo najmanj trem ponudnikom. V 
povabilu morajo biti natančno določena za vse ponudnike enaka izhodišča 
za tehnično in likovno prenovo ter kasnejše upravljanje. V povabilo se 
vključi tudi budget, namenjen prenovi www.franja.org. 
 
5.RAZNO 

A)      POLIGON STOŽICE 
Andrej Hauptman povzame dogajanje okrog načrtovanega poligona v 
Stožicah, vse poteka po načrtu, v mestu se pripravljajo osnutki poligona, ki 
bi bil zelo uporaben za kolesarje. Pričakujejo se nadaljnja usklajevanja glede 
načrta in izvedbe projekta v katerem poteka sodelovanje KD Rog in KD Rajd, 
vse skupaj pa podpira MOL. 

SKLEP ŠT.5A: 
Vsi člani UO soglašajo z načrti v zvezi s kolesarskim poligonom v 
Stožicah in njegovo čim hitrejšo izpeljavo. 

 

http://www.franja.org/


B) Skladišče MF 
Miškulin poda najnovejše dogajanje v zvezi z odkupom skladiščnih 
prostorov in zemlje v Repnjah: sedanja lastnica ureja še zadnja 
nerešena stanja z Občino Vodice – menjava določenih delov parcele 
zaradi v preteklosti prestavitve ceste skozi Repnje. Projekt bi moral 
biti pripravljen in izveden v letošnjem letu. 
SKLEP ŠT.5B: 
Soglasno sprejet sklep UO da se projekt nadaljuje in čim prej zaključi. 

 
C) SONČNA ELEKTRARNA 

Miškulin pove, da imamo predračun za postavitev elektrarne v vrednosti 
17.990,00€ za moč 16,20KW in že pridobljeno soglasje Elektra Gorenjske. Poleg 
tega imamo še možnost uveljavljanja subvencija cca 3.000€. Sončna elektrarna 
je za klubski objekt smiselna, saj je poraba za gretje in v bodočnosti polnjenje 
električnih vozil velik strošek, ki bi se z lastno elektrarno precej zmanjšal, po 
izračunih naj bi se investicija povrnila v 5-6ih letih. 
SKLEP ŠT.5C: 
Člani UO soglašajo s predvideno investicijo, projekt se lahko izpelje. 

 

D) Bloudkova in Rožančeva priznanja 
Maja predlaga, da letos ponovno kandidiramo gospoda Jožeta 
Mermala za Bloudkovo nagrado, Tofu pa ob koncu leta podelimo 
ZLATO KOLO, kot zahvalo za vse kar je naredil za KD Rog. 
SKLEP ŠT.5D: 
Člani UO soglasno podprejo letošnjo kandidaturo Jožeta Mermala za 
Bloudkovo nagrado in podelitvijo ZLATEGA KOLESA Tofu.  

 
E) Parkirišče za klubom 

Miškulin pove da ni nič novega v zvezi z odkupom 200m**2 za 
klubom, ki bi močno olajšalo parkiranje in dostop do skladiščnega 
prostora. Ostaja v kontaktu z lastnico in čaka na njeno dokončno 
privolitev v prodajo. 
SKLEP ŠT.5E: 
Soglasno sprejet sklep da se nadaljujejo pogajanja v zvezi z odkupom 
zemljišča za razširitev parkinga in lažjega dostopa do skladišča. 

 

Sestanek UO KD Rog je zaključen 22.2.2023 ob 10:55  
 
Zapisnik sestavil: Miro Miškulin 
 
  
 
Pregledal: Andrej Hauptman – predsednik KD ROG 


